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Zápisnica 
z 12.  zasadnutia Mestského zastupiteľstva Spišská Stará Ves 

dňa 26. septembra 2024  v zasadacej miestnosti Domu kultúry v Spišskej Starej Vsi 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu.  

2. Procedurálne otázky, schválenie overovateľa zápisnice, zapisovateľa.  

3. Kontrola plnenia uznesení.  

4. Hospodárenie mesta k 30.6.2024. 

5. Rozpočtové opatrenie  č. 1/3/24. 

6. Rozpočtové opatrenie  č. 2/2/24 – zo ŠR. 

7. Hospodárenie Spojenej školy k 30.6.2024. 

8. Informácia spojenej školy. 

9. Správu o výsledku Kontroly úhrad poplatkov za krúžkovú činnosť a financovania CVČ. 

10. Prevádzkový poriadok Kompostárne Spišská Stará Ves. 

11. Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ na základe výzvy č. 

2024/001 Fondu na podporu športu na projekt „Obnova atletickej dráhy a športovísk v ZŠ“. 

12. Návrh na spoluprácu s Regionálnou televíziou.  

13. Žiadosť o odkúpenie pozemku p. Jozef Ovcarčík.  

14. Žiadosť o dokúpenie pozemku p. Ján Gábor.  

15. Žiadosť o odkúpenie pozemku p. Karol Kmeč.  

16. Žiadosť o odkúpenie pozemku Ing. Jaroslav Čačík.  

17. Schválenie nového veliteľa MHZ Spišská Stará Ves. 

18. Rôzne. 

19. Interpelácie. 

20. Záver. 

 

K bodu 1.  

Otvorenie. 

      Rokovanie MsZ otvoril a viedol Ing. Ján Kurňava,  primátor mesta.   Konštatoval,  že  prítomní sú  

7 poslanci – Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Zadjora, poslanci  Krempaský  

a Výrostek sa  ospravedlnili. Privítal  prítomných,  oboznámil  ich  s programom rokovania a navrhol zmenu 

programu  - body 3 a  9 pre neprítomnosť hl. kontrolóra vynechať z rokovania a presunúť na najbližšie 

zasadnutie. Program bol 7 prítomnými poslancami  schválený.     

 

K bodu 2. 

Procedurálne otázky, schválenie overovateľa a zapisovateľa. 

Primátor za overovateľa zápisnice navrhol poslankyňu Frankovskú, návrh bol 7 hlasmi za  

prítomných poslancov schválený. Za zapisovateľku bola určená Viera Jurkovičová.  

 

K bodu 4.  

Hospodárenie mesta k 30. 6. 2024. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor –  bližšie vysvetlil hospodárenie podľa bežných príjmov a výdavkov, kapitálových príjmov 

a výdavkov, skutočnosť v percentuálnom plnení – bilančná tabuľka má dobrú výpovednú hodnotu – príjmy 

plnenie na 54 % a výdavky na 58 %, konštatoval dobré hospodárenie mesta. V kapitálových príjmoch sa 

ešte čaká na príjem z PPA a za predaj garáži HaZZ, ako aj vo výdavkoch budú ešte nejaké zmeny do konca 

roka. Informoval tiež o stave na účtoch a pokladniach, zábezpeke nájomných bytov.  
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K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 39/4-9/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 5.  

Rozpočtové opatrenie  č. 1/3/24. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor  - prešiel jednotlivé položky – príjmy – zvýšenie podielových  daní, daň z bytov, z ubytovania, 

príjem z autobusovej stanice (stanica je majetkom mesta, jednotlivé SADky teraz  platia poplatok za každý 

vstup autobusu na stanicu, na druhej strane so stanicou sú aj náklady), nájom z domu služieb, kompostáreň 

- zmluvný úrok z omeškania, ďalej príjem z dobropisov, školská jedáleň gymnázium a základná škola. 

Podrobne vysvetlil aj výdavkové položky – oprava kostolných hodín – je to majetok mesta, búranie komína 

bývalej kotolne na ul. Štúrovej č d. 388, bankové poplatky, oprava traktorov, dopravné značenie, zvýšené 

náklady na vývoz komunálneho odpadu – tu sa počíta do budúcna s ďalším zvýšením v súvislosti s novými 

povinnosťami, náklady na akýkoľvek odpad sú hradené z jedného účtu a tieto nemôže mesto dotovať, musia 

byť hradené z poplatkov občanov. Ďalej informoval o nákladoch na kompostáreň, výrub stromov, kosenie, 

servis áut, PHM, televízory pre zdr. stredisko, maľovanie šk. priestorov,   požiadavke spojenej školy – 

originálne kompetencie.  

Krettová -  pýtala si, či žiadané prostriedky spojená škola už dostala a na návrat z MD v ZUŠ, či zastupujúci 

učiteľ ukončil pracovný pomer.    

Primátor – ide o navýšenie oproti tomu, čo je v rozp. patrení.  

Riaditeľka – zastupujúci pedagóg ostal naďalej pracovať, počas troch rokov došlo k presúvaniu žiakov, bol 

otvorený odbor spev, je potrebné, aby žiaci mohli tento odbor ukončiť, títo učitelia majú menšie úväzky. 

Grainda – pýtal sa na náklady na opravu mrazničky a na použitie režijných nákladov.  

Riaditeľka – režijné náklady sa použijú napr. na energie, aj na  opravy.  

Primátor -  navrhol ešte do RO doplniť výdavky na búranie komínu 5 000,-- €.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 40/4-9/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 
K bodu 6.  

Rozpočtové opatrenie  č. 2/2/24 – zo ŠR- 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor  – dodal, že ide o presuny v súvislosti s úpravou príjmov a výdavkov z transferov zo štátneho 

rozpočtu.  

Krettová – pýtala sa na počty pedagogických asistentov a pomocných vychovávateľov.  

Riaditeľka -  pedagogických asistentov má škola 6 a pomocného vychovávateľa pre 1. polrok jedného.  

Primátor  - informoval o RO v súvislosti s plotom za DS a rozšírením mestského rozhlasu – využil 

kompetenciu primátora rozhodovať samostatne do výšky 5 000,-- €. 

K tomu boli  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenia č. 41/4-9/24 a 42/4-9/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 7.  

Hospodárenie Spojenej školy k 30.6.2024. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor   – informoval o príjmoch a výdavkoch podľa jednotlivých organizačných zložiek a súčasti 

spojenej školy   v percentuálnom plnení. 

Krettová – pýtala sa na pomerne vysoké čerpania energií v gymnáziu a na odmeny v CVČ, kde nie je žiadny 

zamestnanec.  

Riaditeľka – k energiám uviedla, že v marci boli uhradené vyššie zálohové faktúry, idú sa meniť ističe, 

situácia sa rieši s elektrikármi. Ku CVČ uviedla, že ide o odmeny pre učiteľov, ktorí vedú krúžky.  
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Primátor – porovnal náklady na energie gymnázia a MŠ a jedálne, uvidí sa, aký bude vývoj v ďalších 

mesiacoch. Hospodárenie sa takto bude sledovať aj po 9 mesiacoch. Krúžky v CVČ – tiež pomerne vysoké 

čerpanie, ale sú aj položky s nulovým čerpaním – tarifný plat, energie – krúžková činnosť sa realizuje 

v škole. Celkovo je čerpanie dobré, ale niektoré položky vyskakujú.    

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 43/4-9/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 8.  

Informácia spojenej školy. 

Riaditeľka – informovala o začiatku šk. roka, o počtoch žiakov podľa jednotlivých org. zložiek 

a súčasti školy, o počtoch stravníkov aj o priemernom odbere jedál na deň, personálnom zložení, krúžkovej 

činnosti v ZŠ a gymnáziu a financovaní cez vzdelávacie poukazy, o projektoch  v ZŠ a gymnáziu.  

Primátor  - informoval o zmene vo financovaní MŠ od 1. 1. 2025 – podobne ako ZŠ zo št. rozpočtu – 

prenesené kompetencie.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 44/4-9/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 10.  

Prevádzkový poriadok Kompostárne Spišská Stará Ves. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor - uviedol, že ide o zákonnú povinnosť potrebnú na prevádzku kompostárne. Uviedol, že 

kompostáreň sa využíva, robí sa tu, drví, funguje to. Od novembra bude upravená prevádzková doba.   

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 45/4-9/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 11.  

Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, rekonštrukcia a 

modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 obyvateľov“ na základe výzvy č. 2024/001 

Fondu na podporu športu na projekt „Obnova atletickej dráhy a športovísk v ZŠ“. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor  – uviedol, že ide o projekt na revitalizáciu šk. dvora – ovál, volejbal, doskočisko. Informoval, že 

ide o opakovaný, ale  samostatný projekt.  Táto revitalizácia totiž bola žiadaná spolu aj s nadstavbou ŠJ a je 

pravdepodobné, že to bude schválené. Navrhuje preto využiť túto možnosť napr. ihrisko pri MŠ alebo 

tribúnu na športovom areáli.  

Mláka – navrhuje športovisko pri gymnáziu, tenisový kurt, pýtal sa, či tribúna je v havarijnom stave.  

Primátor – vysvetlil, že mesto nemá a ani nebude mať dostatok financií na prevádzkovanie a udržiavanie 

dvoch školských športovísk, dvoch budov, dvoch telocviční. Ak prejde  spomínaný projekt nadstavby, 

vyrieši sa problém s prevádzkou gymnázia. Všetko smeruje ku spájaniu, náklady stúpajú, príjmy sa znižujú, 

tiež nie je predpoklad zvýšeného počtu žiakov, práve naopak, a to vo všetkých org. zložkách školy. Aj keď 

gymnázium nebude, športoviská ostanú. Mesto nemôže riešiť len školstvo. Je potrebné nájsť a urobiť niečo 

zmysluplné a v budúcnosti využiteľné. Tribúna ešte vydrží, ale na druhej strane aj keby sa projekt podal, 

nemusí byť schválený.  

Krettová -  je potrebné reagovať operatívne podľa toho, či VÚC schváli nadstavbu s atletickým areálom.  

Škantár – keď sa podarí presťahovať gymnázium, ušetria sa prevádzkové náklady, ktoré sa potom môžu 

následne použiť napr. aj na tenisový kurt.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 46/4-9/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 
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K bodu 12.  

Návrh na spoluprácu s Regionálnou televíziou.  

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor  – informoval o ponuke kežmarskej firmy na vznik regionálnej televízie návrhom na spoluprácu, 

s ktorou bolo rokovanie. Išlo by o paušálne poplatky podľa počtu obyvateľov a poplatok za jednotlivé 

reportáže. Malo by to zmysel, keby išlo o regionálny význam. Spoločnosť oslovila aj ďalšie obce v okrese. 

Bude sa ešte rokovať. Nie je zaručené, že by to bolo možné sledovať v každej domácnosti – rôzni operátori. 

Informácie sa šíria aj prostredníctvom Starovešťana, je možné uvažovať o jeho rozšírení.  

Zadjora – za komisiu – neodporúčajú, je to neefektívne, mesto je  dosť činné na sociálnych sieťach.   

Sledovanosť – fiktívne čísla.  

Frankovská – za komisiu – tiež to vidí ako neefektívne, je možné sa aj teraz pripojiť na regionálnu televíziu.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 47/4-9/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 13.  

Žiadosť o odkúpenie pozemku p. Jozef Ovcarčík.  

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – vysvetlil, o aký pozemok ide, predchádzajúce vlastnícke vzťahy - tento bol pred niekoľkými 

rokmi vysporiadaný ako mlynský náhon.  

Na zasadnutie prišiel p. Peter Ovcarčík, bolo mu udelené slovo – zástupca žiadateľov, uviedol, že pozemok 

rozdeľuje pozemky vo vlastníctve jeho rodičov, ktorí si chcú postaviť prístrešok na auto a realizovať  ďalšie 

úpravy.  

Zadjora – za komisiu – odporúča schváliť zámer predaja.  

Grainda -  za komisiu neodporúča predaj, ide o zelený pás, v ktorom môžu byť v budúcnosti siete, keď sa 

niečo postaví, zabráni sa vstupu, zelené pásy sú aj inde, mesto pokosí.  

Švienta – pýtala sa na predchádzajúce vlastnícke vzťahy.  

Primátor – pôvodne vo vlastníctve p. Mravčákovej – mlynský náhon, následne odkúpil p. Štaffen a od neho 

odkúpilo mesto pri realizácii miestnej komunikácie. V danom pozemku v súčasnosti nie sú žiadne siete.   

Upozornil aj na zimnú údržbu – odhŕňanie snehu na súkromný pozemok.  

Prednostka – ide o vodnú plochu, čo sa nemôže predávať. 

Ovcarčík – podľa vyjadrenia starostu Matiašoviec predaj je možný, ale nemôže sa vydať stavebné 

povolenie. 

Švienta -  pýtala sa, či bola zmena zákona, keď sa doteraz predávalo.  

Mláka – časť pozemku je vo vlastníctve žiadateľa, problém so zimnou údržbou doteraz asi nebol.  

K tomu bolo  jednomyseľne 4 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 48/4-9/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Mláka, Švienta, Zadjora  

proti: Krettová, zdržal sa: Grainda Škantár, nehlasoval: 0 

 

K bodu 14., 16.    

Žiadosť o dokúpenie pozemku p. Ján Gábor.  

Žiadosť o odkúpenie pozemku Ing. Jaroslav Čačík.  

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – uviedol, o ktoré pozemky ide, žiadateľ potrebuje pozemok na vybudovanie žumpy. V žiadosti 

je nesprávne uvedená výmera. Navrhol žiadosť opraviť a odložiť na rokovanie ďalšieho zasadnutia MsZ.   

Frankovská – bolo by potrebné pozrieť sa priamo na mieste, rozprávala sa aj s p. Gáborom a p. Čačíkom , 

ktorý má tiež žiadosť o predaj pozemku v danej lokalite, vychádza mestu v ústrety – predaj pozemkov pod 

cyklochodník.  

Primátor – navrhol obidve žiadosti odročiť.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 49/4-9/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 
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K bodu 15. 

Žiadosť o odkúpenie pozemku p. Karol Kmeč.  

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – vysvetlil, o ktorý pozemok ide, je na ňom postavená drevená prístavba. V minulosti sa podobná 

žiadosť zamietla p. Babíkovi, ako aj ďalšie podobné žiadosti neboli schválené.   

Zadjora – komisia neodporúča schváliť zámer predaja.  

Grainda – za komisiu -  tiež neodporúča schválenie, mohlo by to spustiť reťazovú reakciu žiadosti.   

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 50/4-9/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 17.  

Schválenie nového veliteľa MHZ Spišská Stará Ves. 

Písomný materiál bol doručený pred zasadnutím MsZ, je súčasťou materiálov   z  rokovania MsZ.  

Primátor – doplnil, že  4. 11. 2024 končí odborná spôsobilosť terajšiemu veliteľovi MHZ.   

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 51/4-9/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 18. 

Rôzne. 

1. Primátor:  

- Žiadosť p. Žatkoviča – o zabezpečenie premerania skutkového stavu pozemku odľahčovacieho 

kanála na ul. SNP. 

Primátor – bližšie vysvetlil problém, ktorý p. Žatkovič žiada riešiť – zameranie jeho pozemkov 

a pozemkov vo vlastníctve Kostkovcov a mesta a následné riešenie ich užívania.   

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 52/4-9/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

- Informácia o investičných akciách – kultúrny dom – 24. 9. bola  ukončená verejná súťaž, ešte nie je 

vyhodnotená, podobne telocvičňa – 3. 10. bude VS, realizácia na jar budúceho roka, v rámci 

interregu – štvorkolka a nádrž na vodu, z menších akcií – tento rok menej, možno budúci rok podľa 

finančných možností, uvažuje sa o zmene platieb za vývoz odpadu – množstevný/podľa počtu trvale 

prihlásených osôb, keďže niektoré domácnosti vzhľadom k počtu obyvateľov produkujú nepomerne 

málo odpadu.  

Škantár – navrhol dať napr. do Starovešťana informáciu – analýzu nákladov za odpad. Dobré 

výsledky v separovaní sú vďaka Ekosu, nie domácnosti.  

Primátor – nie je to tak, dobré výsledky separovania sú vďaka mestu, ktoré ešte ďalej triedi.  

Edukačné video ako triediť, či článok,  by bolo vhodné.  

K tomu bolo  jednomyseľne 7 hlasmi prítomných poslancov za prijaté uznesenie č. 53/4-9/24.   

Hlasovanie: za: Frankovská, Grainda, Krettová, Mláka, Škantár, Švienta, Zadjora  

proti: 0, zdržal sa: 0, nehlasoval: 0 

 

K bodu 19.   

Interpelácie.  

1. Mláka – pýtal sa na: a)  parkovaciu politiku v meste a pokračovanie riešenia 

                                  b) stav výkupu pozemkov pod cyklotrasu  

Primátor – a) mesto bude urgovať p. Poljakoviča  – sľúbil spracovanie dopravného projektu, trvá to 

už dlho, návrh VÚC nebol dobrý.  

                   b) výkup bol prerušený, cca 70-80 % je vysporiadaných, niektorí nechcú predať, chcú 

„obchodovať“ s mestom, druhá skupina  sú neznámi vlastníci, kde ak sú pozemky vo vlastníctve 
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SPF, tie sa budú dať previesť do vlastníctva mesta, ale pozemky, ktoré sú len v správe SPF prevod 

nie je možný. Bude sa ďalej pokračovať vo vykupovaní.  

Mláka – občanov, ktorí nechcú predať treba zverejniť. 

2. Škantár – riešiť neprimerané rýchlosti áut zabezpečením ďalších retardérov.  

Primátor -   retardéry mali byť 4 aj na ul. Štúrovej pri gymnáziu a dole na sídlisku, na druhej strane 

sú nevýhodné, rušia obyvateľov. Budú sa montovať na jar budúceho roka – máj 2025 – podľa 

poveternostných podmienok. Problém s retardérmi je pri zimnej údržbe.  

Mláka – navrhuje montáž iného typu retardérov, bude plynulejší prejazd a ani ľudia sa nebudú 

sťažovať.  

Švienta – situácia s dodržiavaním, resp. neskutočným prekračovaním rýchlosti, je aj na ul. 1. Mája 

od kostola ku družstvu, či by nebolo možné umiestniť retardér aj na tejto ulici, alebo aspoň urobiť 

nejakú osvetu.  

Primátor – druh a typ retardérov je daný v dopravnom projekte podľa povolenej rýchlosti. 

S retardérmi sa to zase nemôže preháňať, musí sa urobiť projekt. Je treba dodržiavať rýchlosti, 

v prípade ťažkej techniky – traktory – to môže spôsobovať väčší hluk.  

Krettová – podobná situácia bola aj na ul. Jesenského, po častejších kontrolách policajtov sa situácia 

zlepšila.  

3. Zadjora – v súvislosti sa budovaním cyklochodníkov v PR a realizáciou kruhového objazdu na 

tridsiatku vyjadril obavu o zhustenie premávky v tejto časti mesta v budúcnosti.  

Primátor – vysvetlil zámer VÚC výstavby kruhového objazdu. Mesto je malé, požiadaviek je veľa, 

mesto získava dosť financií z cudzích zdrojov. Je potrebné vedieť priority, kde získať a kde 

investovať. Mesto má školstvo, zdravotníctvo. Pri PHSR občania boli najviac nespokojní 

s miestnymi chodníkmi. Informoval aj o rokovaniach s Poliakmi, susednými gminami. Za súčasnej 

situácie tento cyklochodník nie je reálny, možno v budúcnosti, za súčasnej situácie s nejakým 

rozvojom nie je možné počítať. V r. 2025 bude splatený úver, ale bude potrebné veľmi uvažovať, 

či by prípadne malo ísť mesto do úveru na cyklochodník, alebo ak, tak či nie na niečo 

zmysluplnejšie.  Informoval o možnosti realizácie cyklochodníkov v budúcnosti v meste na ul. 

Slov. nár. povstania. 

   

K bodu 20. 

Záver.  

V závere informoval primátor o kultúrnych akciách mesta v závere roka a termínoch – uvítanie detí, 

prijatie jubilantov, stretnutie s dôchodcami, Mikuláš, Adventný koncert a Čaro vianoc. Poďakoval 

prítomným za účasť rokovanie MsZ ukončil.   

  

 

 

  

                    Ing. Ján Kurňava                                                           Mgr. Anna Horníková  

                     primátor  mesta                                                                prednostka MsÚ 

 

 

Overovateľ:   Mgr. Lívia Frankovská       ................................ 

 

Zapisovateľ:  Viera Jurkovičová               ................................ 


